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Fysikteknologsektionen
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Tid: 17:15
Plats: HA1

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.23 av Fysikteknologsektionens talman Oskar Jonsson.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Oskar Jonsson understryker att mötet är utlyst korrekt och i tid i enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutsförligt enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Elin Ekstedt och Marcus Johansson nominerar sig själva.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elin Ekstedt och Marcus Johansson till justerare tillika rösträknare.

§4 Val av mötessekreterare

Sektionsmötet beslutar

att välja Leo Sterner till mötessekreterare.

§5 Fastställande av föredragningslista

Talman Oskar Jonsson yrkar på att byta plats på punkt §16h och §16j.

Sektionsmötet beslutar

att byta plats på punkt §16h och §16j.

§6 Adjungeringar

Clara Berge närvarar för att söka särskilt sektionsmedlemskap.

Sektionsmötet beslutar

att adjungera in Clara Berge med närvaro och yttranderätt.
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§7 Föregående mötesprotokoll

Talman Oskar Jonsson meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i enlighet med
stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§8 Uppföljning av beslut

Det föreligger inga.

§9 Fastställande av beslut

§9a Avsägelser
Sektionsmötet beslutar

att entlediga Emilia Chuah från Finform.

§9b Fyllnadsval
Sektionsmötet beslutar

att välja in Matilda Bragde-Petersson och Elsa Selmarker i Fabiola.

att välja in Jessica Vikersjö till ledamot i Fabiola.

att välja in Emil Stiell till redaktör i Finform.

att välja in Siri Kaspersson som ledamot i Fabiola.

att välja in Samuel Andersson som mekanisk bilnisse.

att välja in Matilda Bragde-Petersson och Elsa Selmarker i Fabiola.

att välja in Simon Byström, Gabriel Reimer och Vincent Rubensson till Spidera.

att välja in Simon Byström som fanbärare.

att välja in Felicia Anderström och Alice Nordqvist som ledamöter i Fabiola.

att välja in Angelo Bridi till blodgruppen.

att välja in Sofia Thorell och Saga Sedervang till Fabiola.

att välja in Olof Granberg till Bakisclubben.

§10 Meddelande

§10a Kårledningen
Vill tacka för detta år med och för bra samarbete. Valberedningen har fortfarande poster öppna så sök på
nästkommande FuM.
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§10b Sektionsstyrelsen
GU flyttar ut från Hilbert. Lokalen töms och förbereds inför mottagningen.
Styrelsen har justerat vissa arbetssätt inför kommande verksamhetsår. Vill även påminna om att alkohol inte
är tillåtet i skolans lokaler förutom i Focus, varken i lärosalar eller lokaler bakom Focus.
Flera poster är fortfarande vakanta och därmed tar valberedningen emot reserveringar under mötet. Kon-
taktuppgifter (mail) finns tillgängliga för alla. Understryker att alla uppmanas att uttrycka sig respektfullt.
Sektionsmötet är inte ett forum för känsliga ärenden.

§10c Focumateriet
Informerar om var man kan följa PR och liknande. Det kommer bl.a skapas en Minecraftserver. Det genomförs
även en demonstration om hur man korrekt trär på en kondom.

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

Det föreligger inga.

§12 Preliminär verksamhetsplan och revisionsberättelser

§12a Sektionsstyrelsen

§12a i Verksamhetsplan

Planerade åtgärder för att öka samarbete mellan olika verksamhetsår.
Fokus på psykosocial hälsa, med insatser kring stress i studier samt sociala frågor på sektionen, exempelvis arr,
evenemang och alkoholnormer.
Planerar att använda andra plattformar än bara Facebook.
Kåren erbjuder ekonomipaket till sektionen, handlar om bokföring osv så de kan stötta i vissa ärenden. Styret
ser positivt till detta men en del förändringar krävs för att detta ska implementeras.
Kommittékassörer kommer i högre grad fokusera på budgethantering än löpande bokföring.

Sektionsmötet beslutar

att godta sektionsstyrelsens preliminära verksamhetsplan.

§12a ii Budget

Sektionen går med underskott varje år, vilket inte är något större problem på kort sikt. Utgifterna går bland
annat till möblering av Hilbert.
Vissa uppgifter i budgeten är felaktiga, bland annat gällande FIF och FARM.
Underskottet motiveras av att sektionen vill bevara viktiga delar av verksamheten, såsom mottagningen.
Det finns ännu ingen handlingsplan för hur budgeten ska minska vid behov. Nästa styrelse ansvarar för att ta
fram en sådan.

Sektionsmötet beslutar

att godta budgeten med ändringen att FIF:s intäkter minskar med 3000 SEK och totala intäkter ökas med
400 SEK.
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§13 Inval av särskild medlem

Det finns 2 sökande:

• Arthur Lundgren

• Clara Berge

Arthur Lundgren
Går första året på TM och ansöker om att få phaddra för åttan eftersom han ska byta till IT.

Sektionsmötet beslutar

att välja in Arthur som särskild medlem.

Clara Berge
Student från V som uppskattar F-sektionen och vill bli del av F. Tycken medlemmarna på F-sektionen är oka-
rismatiska men härliga.

Sektionsmötet beslutar

att välja in Clara Berge som särskild medlem.

§14 Motioner

§14a ’Motion om att flytta inval för FUltras’
Otto Nyström presenterar motionen. Syftet är att minska belastningen under LP3 genom att tidigarelägga
invalet i FUltras. Tidigare inval ger också Nollan möjlighet att bli sektionsaktiva tidigare, vilket FUltras ser
som positivt. Sektionsstyrelsen är neutral i frågan.

Sektionsmötet beslutar

att att bifalla motionen i sin helhet.

§15 Propositioner

§15a ’Proposition om inspektor’
Propositionen introducerar inspektorsrollen och föreslår att, givet att nuvarande inspektor enbart jobbar 5% på
Chalmers och därmed inte har samma möjlighet att utöva tjänsten, att mandatperioden inte skall förlängas.
Ärendet behandlas nu eftersom styrelsen inte hade tid att jobba igenom ärendet till föregående sektionsmöte.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen i sin helhet.

§15b ’Proposition om sektionsstyrelsens struktur’
Förslag att effektivisera styrelsen genom att ta bort kommittéordförande som post. Flera tidigare kommittéord-
förande uttrycker att förslaget bör utredas vidare innan det eventuellt bifalles.
Yrkande om att skicka propositionen på remiss till LP2.

Sektionsmötet beslutar

att skicka motionen på remiss till LP2.
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§16 Personval

§16a Val av dragos
Det finns 1 sökande:

• August Andersson

August Andersson
19 år. Näst högst resultat på Dragostentan. Har brunt bälte i judo och uppger att han kan göra 60 armhäv-
ningar. Tycker om mjölk, trots att det är lite dyrt nu när han flyttat hemifrån.

Sektionsmötet beslutar

att välja August Andersson till Dragos.

§16b Sektionsstyrelsen

§16b i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Jacob Sandström

Jacob Sandström
24 år. Söker posten eftersom han ser den som viktig och lärorik.
Vill öka transparensen mellan styrelsen och sektionen och har idéer för hur detta kan förbättras. Betonar vikten
av en god relation till högskolan, snarare än maktutövning.
Beslutet att kandidera togs efter att aspningen pågått ett tag.

- Det görs ett yrkande om att bordlägga valet för att ge valberedningen en möjlighet att göra sitt arbete.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga valet av ordförande i sektionsstyrelsen.

§16b ii Val av Vice Ordförande

Det finns 0 sökande:

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga valet av vice ordförande.

§16b iii Val av Kassör

Det finns 0 sökande:

- Jacob yrkar om att bordlägga samtliga poster i styrelsen till ett framtida möte. Broback svarar att det gör det
framtida mötet längre.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga invalet av icke-nominerade poster i Sektionsstryelsen
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§16b iv Val av Sekreterare

Frågan bordlades enligt tidigare paragraf.

§16b v Val av Skyddsombud (SAMO)

Det finns 1 sökande:

• Caroline

Caroline
21 år. Söker posten på grund av sitt engagemang för studenthälsa. Vill förbättra invalsprocesser inom föreningar,
särskilt vad gäller handuppräckning.
Vill lyfta sektionens syn på alkohol. Önskar att se över alkoholrelaterade arrangemang, särskilt under vardagar,
samt arbetsbelastning inom sektionen.

Sektionsmötet beslutar

att välja in Caroline som skyddsombud (SAMO).

§16b vi Val av Informationsansvarig

Det finns 1 sökande:

• Angelo

Angelo
23 år. Söker posten på grund av starka åsikter kring sektionens informationsspridning. Kritisk till Facebook
som kanal och ser förbättringspotential i hur tentor publiceras på Ftek.

Sektionsmötet beslutar

att välja Angelo som informationsansvarig i styret.

§16c Revisorer

§16c i Val av 2 revisorer

Det finns 2 sökande:

• Marcus

• Axel

Axel Flordal
Söker eftersom sektionen behöver en revisor.
Marcus Johansson
Söker för att sektionen även behöver en en någorlunda kunnig revisor. Bedömer att uppdraget går att kombinera
med exjobb.

Sektionsmötet beslutar

att välja Marcus och Axel som revisorer.
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§16d Talmanspresidium

§16d i Val av Talman.

Det finns 1 sökande:

• Hedvig Wennberg

Hedvig Wennberg
Söker då hon har varit aktiv vid flera sektionsmöten och känner att rollen som talman lockar. Hennes drömhatt
vore en stor ballonghatt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Hedvig Wennberg till Talman.

§16d ii Val av Vice Talman

Det finns 1 sökande:

• Elmer Svedenkrans

Elmer Svedenkrans
Söker posten eftersom han gillar sektionsmöten, att föra protokoll och att kunna rätta nästkommande talman.
Uppger att han kan namnet på 40 procent av sektionens medlemmar. Kan tänka sig att ha på sig en vällingflaska
som hatt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elmer Svedenkrans till Vice Talman.

§16d iii Val av Sekreterare

Det finns 1 sökande:

• Harald de Blanche

Harald de Blanche
Söker för att han förlorade mot Mikael i sten sax påse.

Sektionsmötet beslutar

att välja Harald de Blanche till Sekreterare.

§16e Valberedningen

§16e i Val av 7 ledamöter

Det finns 7 sökande:

• Ella Egedal Henrysson

• Nina Eklund

• Hedda Nooij
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• Mattis Kasemo

• Elin Ekstedt

• Isa Sundén

• Oskar Jonsson

Ella Egedal Henrysson
Söker posten eftersom valberedningen är värdefull att värna om. Tycker det är roligt med intervjuer. Vill att
fler väljs in via valberedning snarare än sektionsmöten, eftersom det kan vara jobbigt att tala inför publik. Ser
att en svårighet kommer vara att väga kompetens mot gruppdynamik.

Nina Eklund
Värnar också om valberedningens roll. Intresserad av att sitta i kårens valberedning i framtiden, men vill ha
lite erfarenhet först. Värnar om god arbetsmiljö i kommitéer, och anser att gruppdynamik är lika viktig som
kompetens.

Hedda Nooij
Tyckte det var roligt och ser posten som viktig. Vill inte sitta i kårens valberedning. Skulle hellre föredra att
lämna en post vakant än att välja in en olämplig person.

Mattis Kasemo
Var med i DPs inval i år och tyckte det var kul. Vill att DP representeras i valberedningen, speciellt vid inval
av DP. Kan tänka sig att sitta i kårens valberedning i framtiden. Tycker inte att intervjuer är allt, utan att man
bör göra en helhetsbedömning utifrån posten som sökes och vilken kommite det gäller.

Elin Ekstedt
Söker eftersom det är viktigt att rätt personer får rätt poster. Tycker att personliga egenskaper och Grupp-
dynamik väger olika tungt beroende på föreningens karaktär. En person som skulle komplettera henne vore en
person som värderar gruppdynamik högt, eftersom Elin tycker tekniska egenskaper är väger tungt.

Isa Sundén
Vill bidra till ett så viktigt arbete, men vill ha erfarenhet innan hon sätter sig i kårens valberedning. Även Isa
anser att individuella färdigheter i jämförelse med gruppdynamik väger olika tungt i olika föreningar.

Oskar Jonsson
Tycker att posten verkar intressant och vill se hur arbetet görs på F. Kan tänka sig sitta i kårens valberedning
i framtiden. Värderar gruppfunktion högre än enskilda meriter, eftersom man lär sig mycket först efter rollen
blivit tilldelad. Vill förbättra och underlätta valberedningens jobb genom att se över stadgan och deadlines.

Sektionsmötet beslutar

att välja in alla sökande i klump till ledamöter i Valberedningen.

Sektionsmötet beslutar

att ajournera mötet i 1h 15 min. (20:40-21:55)

Mötet återupptas kl 21:55.

§16f JämF

§16f i Val av 6 ledamöter

Det finns 0 sökande:
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Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta samtliga poster.

§16g Studienämnden (SNF)

§16g i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Blend Ahmed Omar

Blend Ahmed Omar
Söker posten som ordförande eftersom SNF verkar roligt och som ett naturligt nästa steg efter att ha varit
kursutvärderare flera gånger. Vill gärna ha en vice ordförande att samarbeta med, men känner sig trygg i att
ta ansvar.
Fokuserar på studenthälsa genom att främja vänskap och skapa goda tentaförutsättningar. Vill arbeta för att
förändra programmeringskursen på F, ett förslag på detta är att införa en datakurs liknande den på TM.
Har inte tidigare haft en ledarroll, men anser sig ha goda förutsättningar som ordförande då han ser sig som en
social och driven person som är lätt att samarbeta med.

Sektionsmötet beslutar

att välja Blend Ahmed Omar som ordförande i SNF.

§16g ii Val av Vice Ordförande

Det finns 1 sökande:

• Vidar von Geier

Vidar von Geier
Söker posten eftersom det behövs en vice ordförande och för att det verkar roligt. Har förtroende för Blend och
tror att de tillsammans bildar ett bra team. Vill engagera sig mer i sektionen utöver Bakis och vill fokusera på
att ändra programmeringskursen. Känner Blend sedan tidigare då de har suttit tillsammans i Gameboy.

Sektionsmötet beslutar

att välja Vidar von Geier som vice ordförande i SNF.

§16g iii Val av Kassör

Det finns 1 sökande:

• Olliver Ramsmo

Olliver Ramsmo
Söker posten eftersom SNF är viktig för sektionen och han vill bidra där han tror att han gör mest nytta. Vill
förbättra den sociala situationen för studenter på masternivå. Tycker att de tidigare nominerade kompletterar
honom väl. Har mest erfarenhet av Google Kalkylark men är villig att lära sig Excel.

Sektionsmötet beslutar

att välja Olliver Ramsmo som kassör i SNF.
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§16g iv Val av Sekreterare

Det finns 1 sökande:

• Albin Blomster

Albin Blomster
Har länge velat vara med i SNF och tar chansen nu under sin master. Vill föra tydliga protokoll och bidra med
ordning och noggrannhet. Ser ett behov av att åtgärda programmeringskursen. Som TM-student är han särskilt
intresserad av hur studieplanen utvecklas och upplevs av andra TM-studenter. En blomma, påstått en tulpan,
ritades på tavlan under presentationen.

Sektionsmötet beslutar

att välja Albin Blomster som sekreterare i SNF.

§16g v Val av Kandidatansvarig

Det finns 1 sökande:

• Ebbe Ledin

Ebbe Ledin
Har tidigare varit aktiv som kursutvärderare och vill nu engagera sig i SNF. Vill att den kritik som ges i kursut-
värderingar följs upp. Vill påmmina och vara tydlig med att utvärderingsarbetet är viktigt och roligt, samt att
man får kompensation. Tror att ett bra sätt att rekrytera kursutvärderare är att tjata och informera om rollen.

Sektionsmötet beslutar

att välja Ebbe Ledin som kandidatansvarig i SNF.

§16g vi Val av Masteransvarig

Det finns 0 sökande:

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta Masteransvarig i SNF.

§16g vii Val av Veckobladerist

Det finns 1 sökande:

• Anton Vrigborn

Anton Vrigborn
Söker posten eftersom kursanteckningar är ett värdefullt stöd i studierna, men upplever att de ofta är brist-
fälliga. Vill förbättra kommunikationen mellan studenter för att tydligare identifiera vad som saknas och vad
som kan förbättras på Ftek. Betonar vikten av att SNF:s kursutvärderingar så Chalmers får höra studenternas
åsikter om kurserna.

Sektionsmötet beslutar

att välja Anton Vrigborn till veckobladerist i SNF.
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§16g viii Val av Matansvarig

Det finns 1 sökande:

• Markus Dalmyr

Markus Dalmyr
Anser att SNFs arbete är mycket viktigt. Har stark passion för matlagning och vill bidra i föreningen som
matansvarig. Ser programmeringskursen som en central fråga i SNF, särskilt på F men även på TM. Visar stort
engagemang i matplanering och vill effektivisera arbetet genom god förberedelse. Målet är att allt ska flyta på
smidigt utan stress.

Sektionsmötet beslutar

att välja Markus till matansvarig i SNF.

§16h Djungelpatrullen

§16h i Val av Överste.

Det finns 1 sökande:

• Walter Pettersson

Walter Pettersson
Sökte ursprungligen Öhlchef men nominerades till Överste istället. Detta kan, enligt honom, ha berott på att
han öhlade för lite och chefade för mycket, och han ska försöka öhla mer i framtiden då Walter påstår att öhl
är livets dryck. Walter är inte feg för att ta på sig en ledarroll, vilket han även visat under aspningen. Han vill
inte lista upp alla pateters namn.

Sektionsmötet beslutar

att välja Walter Pettersson till Överste.

§16h ii Val av Rustmästare

Det finns 1 sökande:

• Noel Bergström

Noel Bergström
Söker posten eftersom han gillar arbetet som DP bedriver: att vi har en fredagspub och att vi har en sektionslo-
kal där vi kan umgås. Vill se till att focus inte bara är en plats man kan vara på, utan också vill vara på. Yrkar
på nolltolerans på nollan ifall de missköter sig i focus. Han tänker följa sektionens vilja, t.ex om sektionen vill
måla om så är det något han tänker bedriva. Han är inte emot att ha en mjölkdispenser i Hilbert.

Sektionsmötet beslutar

att välja Noel Bergström till Rustmästare.
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§16h iii Val av Skattmästare

Det finns 1 sökande:

• Milla Jansson

Milla Jansson
Började delta i aspningen på ett harmlöst sätt, men drogs snabbt med och blev småförälskad i DP, lite Stock-
holmssyndrom enligt henne själv. Har ett stort engagemang för F-sektionen och uppskattar det arbete som görs
inom DP. Vill gärna bidra och ser posten som ett bra sätt att hjälpa till. Om hon hade ensammakt över DP:s
budget skulle mindre pengar läggas på julbordet. Hon kan inte de sittande i DP:s namn.

Sektionsmötet beslutar

att välja Milla Jansson till Skattmästare.

§16h iv Val av 7 adjutanter

Det finns 7 sökande:

• Jacob Cedergrund

• Algot Lindblom

• Victor Valjus

• Erik Nilsson

• Joel Kristensson

• Filip Maksimavski

• Alice Jonson

Jacob Cedergrund
Söker för att engagera sig i sektionen och tycker att DP passar honom bäst. Har visat engagemang, gott humör
och praktiska färdigheter under aspningen. Trivdes snabbt i gruppen och uppskattar både de sittande och aspi-
ranterna. Ville egentligen söka FIF men missade aspningen. Öppen för samarbete med FIF, och har förslag på
framtida evenemang såsom bowling-DuP. Har got koll på pateternas namn och vill gärna sitta med de övriga
sökande. Söker posten händig.

Algot Lindblom
Gillar DuP och pubrunda starkt. Uppskattar gemenskapen i DP och ser fram emot att bidra med god mat,
stämning och engagemang. Trivdes väl under aspningen. Har erfarenhet av att arrangera evenemang inom SNF
och med phaddergruppen. Ser framemot att sitta med alla nominerade. Söker posten MatB eller MatC.

Victor Valjus
Vill ge tillbaka till sektionen för allt han fått genom DP under sin tid på Chalmers. Ser sig själv kunna bidra
med både goda drinkar och stark PR. Känd för att kunna mycket om udda och oväntade saker, vilket han gärna
delar med sig av. Har inga konkreta förbättringsförslag för DP just nu, men är öppen för idéer. Föreslår bland
annat ett League of Legends-tema på en framtida DuP. Ser fram emot att sitta med samtliga nominerade. Han
tycker inte om julbord särskilt mycket.

Erik Nilsson
Vill bidra till DP med god öhl och god stämning. Uppskattar gemenskapen och arbetet som görs inom kom-
mittén. Söker posten som Öhlchef i DP och hans favoritöhl är Stigbergets Albatross. Uttrycker att nya sittande
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kommer utveckla DP i rätt riktning. Vill inte sitta med någon av de invalda dock.

Joel Kristensson
Söker för att engagera sig i sektionslivet och tycker att DP är den roligaste kommittén. Har haft en kul un-
der aspningen och trivs med det nominerade gänget. Vill bidra med glad energi och gör gärna mycket arbete
eftersom han tycker att kommitéarbetet i DP är roligt. Föreslår att DuP kan breddas genom att inkludera
aktiviteter i Hilbert för att locka fler besökare. Sökte PR och Öhlchef men har intresse för flera poster, och
uttrycker särskild uppskattning för julbord.

Filip Maksimovski
Söker för att bidra till god stämning i sektionen. Ser rollen som en chans att sprida glädje och positiv energi. Har
tidigare erfarenhet från DP och är van vid att planera och hantera oväntade situationer. Lyfter nya DuP-koncept
som ett sätt att göra evenemangen mer varierade och lockande, till exempel genom aktiviteter som kortspel. Ser
fram emot att bidra med idéer och goda allmänkunskaper. Har uppskattat tidigare teman, särskilt metal-DuP.
Sitter gärna med alla sökande.

Alice Jonson
Söker för att det är roligt att arrangera DuPar och liknande aktiviteter. Kan bidra med allt, då hon enligt sig
själv är bäst på det mesta. Har uppskattat aspningens arrangemang och ser fram emot att fortsätta bidra. Vill
hjälpa med matlagning så söker främst MatB eller MatC. Sitter gärna med alla nominerade. Inget emot Joel,
men nämner att det kanske fanns en anledning till att han inte nominerades.

Sektionsmötet beslutar

att att välja in Jacob, Algot, Victor, Erik, Filip och Alice som adjutanter i grupp och vakantsätta en post.

§16i Focumateriet

§16i i Val av Kapten.

Det finns 1 sökande:

• Max Green

Max Green
Söker Kapten igen eftersom han trivs i posten. Vill fortsätta fylla behov inom sektionen och göra arr som efter-
frågas. Målet är att denna kapten ska vara bättre än den förra och att det ska piratas med på sektionen. Vill
även introducera Nollan till flipperspel mer, eftersom han uttrycker att det är en stolthet att vi har dem i focus.

Sektionsmötet beslutar

att välja Max Green till Kapten.

§16i ii Val av Automatpirat

Det finns 1 sökande:

• Marcus Petersson

Marcus Petersson
Söker posten eftersom han har stort intresse för flipperspel och använder focudaddy flitigt. Har för tillfället ett
trettiotal high scores på flipperspelen på Focus. Flera frågor ställs kring flipperspel som Marcus besvarar kun-
nigt, bl.a radar han upp en lista med olika typer av flipperspel. Ställer sig positiv till att utöka automatutbudet
med en enarmad bandit.
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Sektionsmötet beslutar

att välja Marcus Petersson till Automatpirat.

§16i iii Val av Kistväktare

Det finns 1 sökande:

• Adam Orthag

Adam Orthag
Söker posten för att han uppskattar det Focusmateriet gör och är tacksam för det han har fått av dem genom
sin tid på chalmers. Han ska se till att att focudaddy alltid funkar, och nämner att kvitton är viktiga ifall saker
ska bli återbetalda.

Sektionsmötet beslutar

att välja Adam Orthag till Kistväktare.

§16i iv Val av 5 ledamöter

Det finns 5 sökande:

• Filip Björnåsen

• Fredrik Frones

• Hassan Abla

• Anton Fondelius

• Per-Ola Gradin

Sektionsmötet beslutar

att välja Filip, Fredrik, Hassan, Anton och Per-Ola till ledamöter.

§16j F6

§16j i Val av Sexmästare.

Det finns 1 sökande:

• Olof Granberg

Olof Granberg
Inleder med att skriva upp sitt namn enormt på tavlan. Olof visar stort engagemang för posten och uttrycker
att han vill göra F6 dubbelt så bra, vilket ser lovande ut eftersom de flesta i F6 kommer från phaddergrupp
12. Har idéer för teman på gasquer, såsom Geografens Testamente. Ett mardrömstema vore lego-gasque med
skoförbud. Uppskattar matlagning och hoppas kunna använda sina kontakter i Bakis för att kunna bidra med
bra efterrätter.

Sektionsmötet beslutar

att välja Olof Granberg till Sexmästare.
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§16j ii Val av Sexreterare

Det finns 1 sökande:

• John Ekensten

John Ekensten
Berättar att han tycker studentlivet på sektionen är väldigt kul och vill gärna sitta i F6. Tror att han passar
bra i rollen som sexreterare. Han kan peka ut de närvarande F6-pateterna på mötet. Han ska försöka bli bättre
på att gückla. Intresserad av musik, särskilt Radiohead, och nämner att han lyssnar på hela album. Planerar
att hitta på ett namn i stil med sitt gamla som var Prylnisse.

Sektionsmötet beslutar

att välja John Ekensten till Sexreterare.

§16j iii Val av Kassör

Det finns 1 sökande:

• Felix Dahlström

Felix Dahlström
Söker posten eftersom han tycker att det är roligt att arrangera sittningar och siktar på att anordna de bästa
gasquerna på campus. Hans plan för att göra det roligare att bokföra är hög musik och blinkande lampor. Ingen
tidigare erfarenhet som kassör, men han tänker att han lär sig det under arbetets gång. Nämner att lite av
budgeten går till fördrinkar.

Sektionsmötet beslutar

att välja Felix Dahlström till Kassör.

§16j iv Val av 6 ledamöter

Det finns 6 sökande:

• Atlas Edén

• Axel Stenberg

• Elias Alén

• David Martin Gudowska

• Astrid Åslund

• Felicia Johanson

Sektionsmötet beslutar

att välja Atlas, Astrid, Axel, Elias, David, Felicia till ledamöter.

§17 Övriga frågor

Det kommer ske ytterligare ett möte för att välja in sektionsstyrelse fredag den 23:e maj.
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§18 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• DP Klor Kaj framför klorincidenten. DP har sittning, en asp råkar spy och blir lite full. Mattis hämtar
klor och blandar ut det i ett dricksglas på ett bord och går därifrån. Sen går en asp fram till bordet och
tar glaset, som denna tror är vatten, och börjar dricka. Dock var den väldigt utspädd så allt gick bra.

• Viktor Under gameboy arr skulle gluten toast göras, järnet diskas under rinnande vatten och kopplas
sedan i igen. Knas händer och efter nån timme får de igång det igen.

• Bubbel Under jazzquen användes 2 pizzaugnar som kräver mycket ström. Trefas kopplas ihop och Bubbel
anatar att de är på. Kollar efter ett tag om de är varma och de är ljumna. Ringer Mikael för att kolla
uppvärmningstiden som sägs vara 15 minuter. Det upptäcks att ugnarna var på ett tag men stängdes däref-
ter av på grund av att en säkring gick vilket var därför de var ljumna. Bubbel är matchef, därmed ansvarig.

• Nils Nilsson Nils Nilsson dök upp på mötet för att vara med på DP invalet, är från björkö. Trodde mötet
skulle ta 2 timmar och hann därför inte medverka under invalet då han behövde hinna hem.

• Isak Appelqvist Under vårbalen tappades nycklarna till lokalen bort och Isak ringde securitas för att
de skulle öppna. Men i lokalen fanns massa ’varor’ som inte skulle vara där. Kalabalik utbröt

• Pongu Pongu skar ut en massa delar för ett bord som han sa att han skulle svetsa ihop under en längre
tid. Detta gjordes inte och Thomas tog tag i det. När bordet var ihopsatt insåg dem att borde inte ens
gick att få in i rummet.

• Harald Mikael och Harald skämtar om att spela sten sax påse om att söka revisor. Posterna fylls men
sedan kommer sekreterare upp och de kör samma grej. Harald förlorar och söker därmed sekreterare i
TalP + blir invald.

Sektionsmötet beslutar

att Mattis var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare Blend går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge Mattis Dumvästen.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas av talman Oskar Jonsson kl 00:53.
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Signaturer

En signatur på den här sidan avser hela sektionsmötesprotokollet 24/25:SEKT–04. Det sker elektroniskt via
digitalt ID och de elektroniska signaturerna återfinns i slutet av detta dokument. Kontakta talmanspresidiet på
talmanspresidiet@ftek.se vid kontroll eller övriga frågor.

Oskar Jonsson
Talman

Elin Ekstedt
Justerare

Leo Sterner
Sekreterare

Marcus Johansson
Justerare

17 (46)

mailto:talmanspresidiet@ftek.se


Möte 24/25:SEKT–04
Sektionsmötesprotokoll

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Förteckning över bilagor

A Preliminär Verksamhetsplan

B Preliminär Budget

C Proposition om inspektor

D Proposition om sektionsstyrelsens struktur

E Motion om att flytta invalet för FUltras

F Motionssvar om att flytta invalet för FUltras

G Nomineringar Styret

H Nomineringar SNF

I Nomineringar F6

J Nomineringar Focumateriet

K Nomineringar Djungelpatrullen

18 (46)



Sektionsstyrelsen
Verksamhetsplan
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Fysikteknologsektionen
Verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2025/2026

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2025/2026 verka för följande mål:

Prioriterade områden
Prioriterade områden är övergripande projektområden som sektionsstyrelsen ska jobba med mellan
år. Ett prioriterat område ska löpa över två år och ska under denna period startas upp och avslutas.
Varje styre har möjlighet att bestämma satsningar och unika projekt inom ramen för området. An-
ledningen till detta är för att skapa bättre kontinuitet i vad som arbetas med inom sektionen och för
att möjliggöra ett mer långsiktigt arbetssätt inom sektionens och styrelsens arbete.

Psykosocialhälsa [2025 - 2027]
Den psykosociala hälsan på sektionen och de program som sektionen omhändertar har under en längre
period försämrats. Detta märks tydligt i de mätningar och undersökningar som görs varje år om
studenters välmående och hälsa. Även tryggheten som sektionsmedlemmar känner på sektionens arr
har minskat och flertalet personer har känt sig obekväma i hur andra beter sig mot dem och andra
sektionsmedlemmar.

• Ett stort problem som upptäcks i undersökningar är återhämtning efter stressiga perioder med
hög arbetsbelastning. Sektionsstyrelsen ämnar att, tillsammans med berörda parter som högsko-
lan och sektionens studienämnd, se över hur den höga arbetsbelastningen som studenter känner
av kan hanteras på bästa sätt.

• Ett bidrag till försämringen av den psykosociala hälsan inom sektionen är relationen som de
flesta har till arrangemang. I nuläget ökar antalet arrangemang som hålls av sektionen vilket
leder en mycket hög arbetsbelastning för sektionsaktiva som i nuläget ligger på en orimligt hög
nivå för vissa grupper. Sektionsstyrelsen anser därmed se över antal och form på arrengemang
som arrangeras på sektionen. Även antalet arrangemang med alkohol och hur mycket alkohol
som konsumeras vid ett tillfälle har också sett en ökning de senaste året. Sektionsstyrelsen ser
därmed ett behov av att arbete med hur ett hållbart förhållande mot alkohol ser ut.

Kommunikation [2024 - 2026]
Sektionsstyrelsen 24/25 startade upp ett arbete med att se över hur kommunikationen på sektionen
fungerar. Detta arbetet inkluderade både hur den allmänna sektionsmedlemmen får information om
till exempel arrangemang eller annan viktig info, men även hur den interna kommunikationen och
informationsflödet fungerar sektionsaktiva emellan.

• I nuläget används Facebook som den primära informationskanalen på sektionen. Det har visats
ett stort missnöje kring detta och alternativa lösningar har under ett antal år undersökts. Bland
annat har ett nyhetsbrev etablerats på sektionen där information om framtida arrangemang
annonseras. Under verksamhetsåret 24/25 har ett arbete påbörjats med att införskaffa kommu-
nikationskanalen MatterMost för användning inom sektionen. Vidare har även kåren arbetat
på sin egna kommunikationskanal som tidigare under året öppnade upp för mer användning.
Sektionsstyrelsen 25/26 ska därmed arbete med att implementera dessa två kanaler tillsammans
med rutiner för hur informationsutskick till sektionen ska fungera.
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• Informationen som sektionens föreningar har fått i vad som händer inom sektionen har länge varit
otillräcklig. Sektionsstyrelsen 24/25 har under sitt verksamhetsår tillsammans med en utredning
om hur sektionens styrelse fungerat undersökt möjligheter för föreningar att få mer information.
En av de mest lovade lösningar som föreslagits är ett så kallat sektionsråd där möjligheten för
informationspridning och diskussion kring förändringsarbeten ska kunna ges. Sektionsstyrelsen
25/26 ska fortsätta detta arbete genom att starta upp dessa sektionsråd och utveckla rutiner
kring hur alla berörda parter få ta del av aktuella arbeten inom sektionen.

Särskilda satsningar
Särskilda satsningar är projekt som sektionsstyrelsen ska arbeta med utöver projekt som ligger inom de
prioriterade områdena. Dessa projekt är planerade att startas upp och avslutas inom ett verksamhetsår
och projekten ska därmed vara anpassade utefter detta.

Överlämningar

• Under ett år byter sektionen ut hela sin bemanning vilket gör det svårt att arbeta långsiktigt och
kontinuerligt. Dessa motverkas genom bland annat överlämningar som bereder det nya året på
hur verksamheten fungerar. Hur exakt detta görs är dock väldigt varierande mellan grupper och
detsamma gäller för kvalitén i dessa överlämningar. Sektionsstyrelsen anser därmed se över hur
överlämningar på sektionen görs för att ge bra förutsättningar för de nya inför deras kommande
år och möjliggöra långsiktsarbete. Vidare för att ge en lättare start för nya aktiva i hur olika
saker fungerar inom sektionens verksamhet ska sektionsstyrelsen se över tillhandahållandet av
guider i hur man går tillväga för att bland annat kunna boka lokaler och liknande.

Kårens ekonomipaket

• I nuläget sköts sektionens bokföring av många olika bokföringsskyldiga kassörer. På grund av
detta bokförs det på olika sätt för olika kommittéer och det är svårt för sektionskassören att
ha en överblick över sektionens ekonomi. Bokföringen blir även svårare för revisorerna att förstå
och bokföringsystemet används inte till sin fulla potential. Därför ska sektionstyrelsen arbeta för
att gå med i det ekonomipaket kåren erbjuder så att de kan ta hjälp av kårens ekonomer med
att återställa all felaktig bokföring och skaffa en mer standardiserad bokföring framöver.
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Preliminär Budget
Fysikteknologsektionen 25/26

INTÄKTER 25/26 24/25
Program 401 400 401 000
Sektionsavgift 82 000 82 000
FARM 578 000 600 000
F6 400 000 362 500
DP 400 000 375 850
FnollK 68 240 58 000
Focumateriet 61 000 41 000
FIF 6 000 0
Sektionsbil 30 000 30 000
Uthyrning Focus 20 000 20 000
Sektionsaccessoarer 2 000 6 000
Sektionens vecka 3 500 0
SaFT - PA Bidrag 20 000 20 000
LOK-stöd 8 500 5 000
V̊arbal 20 000 20 000
Pantintäkter 7 000 0
Övriga intäkter 1 000 6 000

TOTALT: 2 105 240 2 027 350

RESULTAT -104 017,66 kr -3 534 kr

UTGIFTER 25/26 24/25
FARM 303 050 230 000
F6 400 000 362 850
DP 400 000 375 850
FnollK 327 923,66 315 000
Focumateriet 58 000 39 790
SNF 76 660 77 660
FIF 48 950 45 950
Foton 10 200 9 700
Fabiola 25 000 19 000
Gameboy 16 000 16 000
JämF 16 700 16 700
BalNgt 46 700 46 700
Valberedning 9 050 9 050
Tidning 1 099 3 599
Finform 11 625 11 100
IT 11 900 12 475
Utbildning 3 560 3 220
Sektionsmöten 15 940 15 440
Möteskostnader 4 800 4 800
Sektionens vecka 25 000 26 500
Sammanh̊allning sektionsaktiva 17 500 17 900
Sektionsbil 78 400 77 400
Hofflor 8 000 8 000
Ärtsoppa 8 800 12 000
Julbord 27 000 27 000
Upprustning 117 000 117 000
Finansiella avgifter 24 900 15 700
Sektionsaccessoarer 5 000 9 000
Sektionspott 44 800 43 800
SaFT 20 000 20 000
Styret 45 700 41 500

TOTALT: 2 209 257,66 2 030 684
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Förtydligande av budgetposter

STYRET 25/26 24/25
Serveringstillst̊andskostnader 1 700 2 000
Kontorsmaterial 3 000 2 500
Upprustning styretrummet 1 500 1 500
Subventionering vegetarisk mat 5 000 5 000
Tryckmaterial 10 000 6 000
Utvärderingsfika 500 500
PA Fika 500 500
SAMO Fika för åk 1 2 500 2 500
Teambuilding styret 3 600 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 3 500 3 500
Kärnstyret - överlämning 600 600
Representationskläder 3 000 3 000
Arbetsmat 7 500 7 500
Kostnader FREK 400 0
Övrigt 1 000 1 000

TOTALT: 45 700 41 500

SNF 25/26 24/25
Cocktailparty 44 000 44 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
VBL 3 000 3 000
SNFika 3 000 4 000
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning och överlämning 4 000 4 000
Representationskläder 4 500 4 500
Pluggkvällar 2 400 2 400
Mastersenheten 1 560 1 560
Övriga utgifter 4 500 4 500

TOTALT: 76 660 77 660

FIF 25/26 24/25
Bokningar av pass 22 000 22 000
Materialinköp 3 000 2 800
Motionshallen 1 250 1 250
H̊alla i CM 6 000 3 000
Deltagande CM 2 100 2 100
Subvention Göteborgsvarv 1 800 1 800
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning 1 500 1 500
Överlämning 900 900
Arbetskläder 5 400 5 400
Representationskläder 1 800 1 800
Övriga utgifter 500 500

TOTALT: 48 950 45 460

FABIOLA 25/26 24/25
Fabiolahäng 4 000 4 000
Bastu 3 000 3 000
Övriga Arrangemang 4 000 4 000
Teambuilding 3 000 3 000
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 1 000 1 000
Arbetskläder 6 000 0
Representationskläder 3 000 3 000

TOTALT: 25 000 19 000

FINFORM 25/26 24/25
Tidning LP0, Mottagningsnummer 2 100 1 700
Tidning LP1 1 850 2 000
Tidning LP2 1 850 2 000
Tidning LP3 1 850 2 000
Tidning LP4 1 850 2 000
Reportage 1 000 1 000
Byte av ansvarig utgivare 1 125 600

TOTALT: 11 625 11 300
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FOTON 25/26 24/25
Material 1 000 1 000
Teambuilding 1 800 1 800
Aspning 2 000 1 500
Överlämning 600 600
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 1 200

TOTALT: 10 200 9 700

JämF 25/26 24/25
Arrangemang 8 000 8 000
Mensskydd 500 500
Teambuilding 1 800 1 800
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 600 600
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 1 200

TOTALT: 16 700 16 700

BalNgt 25/26 24/25
V̊arbal 40 000 40 000
Pufftack V̊arbal 1 500 1 500
Teambuilding 1 800 1 800
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 600 600
Representationskläder 1 800 1 800

TOTALT: 46 700 46 700

GAMEBOY 25/26 24/25
Brädspelskvällar 4 800 4 800
Material mm. 3 000 3 000
Teambuilding 1 800 1 800
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 600 600
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 1 200

TOTALT: 16 000 16 000
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Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

Intäkter pant

Intäkter fr̊an panten fr̊an Focus har tidigare legat under övriga intäkter.

Intäkter sektionens vecka

Pengar fr̊an forum för tekniska fysiker för förgyllning av sektionens middag, p̊a grund av misstolkningar fick vi inte den
23/24, och den var antagen att inte vara relevant längre. I år har den återkommit.

FARM

FARM 24 hade budgeterat för större inkomster än resultatet, s̊a det har dragits ner för att motsvara det. Vidare har den
nya kandidatmiddagen tillagt b̊ade intäkter och kostnader.

FnollK

Ökade utgifter och intäkter d̊a motagningsbalen blivit dyrare, detta d̊a den h̊alls av/p̊a matsmak istället. De nya biljett-
priserna täcker inte hela kostnaden, men en del.

FOC

Intäkter och utgifter förväntas öka p̊a grund av Focudaddy.

FIF

FIF säljer numera mat till CM, vilket resulterar b̊ade i inkomst och utgift

Foton

Aspbudget ökad för att f̊a plats med asplunch.

Fabiola

Ny post: arbetskläder. Fabiola är en förening men har tidigare inte haft budget för arbetskläder.

Tidningar

De inbundna nummer som vi prenumererat p̊a ska sluta produceras.
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Finform

Finform ville trycka mer motagningsnummer än resterande, s̊a budgeten flyttas om för att erbjuda detta. Vidare kostade
byte av ansvarig utgivare mer än budgeterat, den nya budgetposten täcker hela kostnaden.

IT

Kostnader har justerats mot förra årets utfall

Sektionsmöten

Förra året togs rekvisita-budgeten bort d̊a den inte hade använts, d̊a det ing̊ar i Focumateriets arbetsbeskrivning och är
en kostnad för sektionsmötet anses den viktig att ha kvar.

Sektionens vecka

Kostnader har justerats mot förra årets utfall.

Sammanh̊allning sektionsaktiva

Kostnader har justerats mot förra årets utfall.

Sektionsbil

Kostnader har justerats mot förra årets utfall.

Ärtsoppelunch

Justerat mot förra årets utfall.

Finansiella avgifter

Bankkostnaderna för året var större än budgeterat, justerat för detta.

Sektionsaccessoarer

Färre sektionsaccessoarer köptes in än planerat, det förväntas fortsätta p̊a liknande sätt nästa år.

Sektionspott

Ökad budget för kaffe till Focus.

Styret

Kostnader FREK är ny, detta d̊a PAs ville att deras verksamhet ska g̊a igenom sektionen. Detta innebär även en mot-
svarande inkomst d̊a pengarna kommer direkt fr̊an PA. Övriga poster är justerade mot årets resultat.
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Övriga anmärkningar

Det är ett stort negativt resultat, anledningen är delvis FARM och Fnollks ändrade budget, delvis upprustningen av
hilbert. År 24/25 fanns en intern post p̊a 45 000 för upprustning av hilbert (exempelvis för att köpa bord). Den posten
är kvar i budgeten, men planen är att den ska tas bort om årets pengar används till det och beh̊allas annars.

Sammanfattningsvis

Många justeringar har gjorts, men resultatets p̊averkas mest av de stora förändringarna fr̊an Fnollk och FARM.



Sektionsstyrelsen
Proposition

Beslut om Inspektors Mandat
6 maj 2025

Fysikteknologsektionen

Proposition – Beslut om Inspektors Mandat

Bakgrund

Sektionens inspektor Tomas Nilsson jobbar numera enbart väldigt l̊ag procent p̊a Chalmers. D̊a inspektor
senast valdes p̊a sektionsmötet LP1 2022, för en mandat p̊a tre år, tar hans mandat slut sektionsmötet
LP1 2025. Enligt 3.1.4 i stadgan f̊ar valet av nästa inspektor p̊abörjas förens sektionsmötet efter beslutet
av att inte förlänga inspektors mandat, och först mötet efter det träder beslutet i kraft. För att kunna
p̊abörja processen tidigare hade det varit fördelaktigt att redan nu besluta att inte förlänga Tomas
Nilssons mandat som inspektor.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att inte förlänga Tomas Nilssons mandat som inspektor vid nästa ordinarie sektionsmöte



Sektionsstyrelsen
Proposition

Sektionsstyrelsens struktur
29 april 2025

Fysikteknologsektionen

Proposition – Sektionsstyrelsens struktur

Bakgrund

För närvarande best̊ar styrelsen av de sex medlemmarna i kärnstyret, ordförandena för sektionens kom-
mittéer samt sektionens studienämnd. Det huvudsakliga och dagliga styrelsearbetet utförs av kärnstyret,
medan övriga ledamöter främst deltar i formella beslutsprocesser och ger kommittéernas perspektiv i
vissa fr̊agor.

För att utvärdera denna struktur har en arbetsgrupp best̊aende av tidigare styrelsemedlemmar, b̊ade
fr̊an kärnstyret och fr̊an kommittéerna analyserat och diskuterat den nuvarande styrelseuppbyggnaden
samt möjliga alternativa lösningar. Dessa lösningar har ocks̊a diskuterat med sittande sektionsstyrelse
för att f̊a in nuvarande åsikter om hur styrelsen skulle kunna se ut framöver. Det har även diskuterats
med andra sektioner hur deras styrelser ser ut och vad de tycker fungerar bra/d̊aligt med deras system.
Nedan redovisas de viktigaste tankarna och problemställningarna som framkom under undersökningen
av fr̊agan.

Arbetsgruppen tyckte att en positiv aspekt med den nuvarande strukturen är att den skapar en tydlig
koppling mellan kommittéerna och styrelsen, vilket underlättar förankringen av beslut. För FnollK har
detta särskilt varit fördelaktigt under mottagningen, d̊a de enkelt har kunnat sprida information och be
om hjälp.

Dock har det framkommit att arbetsfördelningen inom styrelsen är ojämn. I praktiken är det kärnstyret
som utför allt styrelsearbete medan övriga ledamöter endast närvarar vid möten. Ordförandena för
kommittéerna fungerar främst som bollplank för idéer och diskussioner, men äldre pateter p̊apekar att
detta är en förändring fr̊an hur det varit tidigare. Historiskt sett har alla styrelsemedlemmar bidragit till
arbetet, exempelvis genom att skriva motionssvar och medverka i framtagandet av verksamhetsplanen.
Det kom även upp att det är sv̊art för kommittéordföranden att i förväg diskutera de punkter som tas
upp p̊a styrelsemöterna med resten av kommittén innan mötet vilket gör att de ofta blir sv̊ar för dem att
representera kommittéernas åsikter. Det blir istället ofta att de gör sitt bästa för gissa vad kommittéerna
tycker.

Arbetsgruppen anser ocks̊a att det är oklarhet vad kommittéordförandena faktiskt förväntas göra inom
styrelsen. Tidigare kommittéordföranden menar att rollen skulle kunna innefatta mer ansvar, men att
m̊anga som g̊ar in i rollen idag förväntar sig att deras uppgift enbart är att närvara vid veckovisa möten.
Därför tar de inte p̊a sig mer arbete. Kommittéordförandena gör dock en hel del arbete inom sin kommitté
vilket gör att de inte känner att de har tid till mer styrelsearbete. Särskilt tidigare FnollK-ordförande
betonar att FnollK redan har en hög arbetsbelastning och därför inte kan axla ytterligare ansvar.



Sektionsstyrelsen
Proposition

Sektionsstyrelsens struktur
29 april 2025

Det r̊ader delade meningar inom arbetsgruppen om huruvida den nuvarande strukturen bör beh̊allas eller
förändras. En farh̊aga är att en förändring kan leda till fler konflikter mellan styrelsen och kommittéerna,
särskilt om kommittéerna saknar förtroende för styrelsen. Samtidigt poängteras att alla som väljs in i
sektionsstyrelsen är förtroendevalda, och om det finns brist p̊a tillit bör detta adresseras redan vid invalen
eller i den processen.

En annan aspekt som har identifierats som problematisk är sammanh̊allningen inom styrelsen. Kärnstyret
tenderar att fungera som en egen grupp inom gruppen, medan kommittéordförandena ofta är splittrade
mellan sina kommittéer och styrelsen. Ytterligare en utmaning är att FnollK och FARM byts ut mitt
under året, vilket gör det sv̊arare att bibeh̊alla en stabil gruppdynamik.

Om den nuvarande strukturen beh̊alls finns det tydliga fördelar, s̊asom en effektiv spridning av infor-
mation, en starkare förankringsprocess och en ökad känsla av delaktighet hos kommittéerna. Däremot
anser arbetsgruppen att om strukturen ska best̊a, m̊aste kommittéordförandena ta ett större ansvar i
styrelsearbetet – man kan inte bara ”ta del av kakan” utan att bidra.

Om styrelsen istället omorganiseras finns en risk att kontakten mellan styrelsen och kommittéerna
försämras. Samtidigt skulle en s̊adan förändring kunna bidra till en bättre sammanh̊allning inom styrelsen
och minska arbetsbördan för kommittéordförandena. För att fortsatt säkerställa en god informations-
spridning föresl̊as att ett sektionsaktivar̊ad införs. Detta är vad som görs p̊a de flesta andra sektioner
och som de tyckte fungerade utmärkt för dem.

Efter noggranna överväganden och diskussioner, b̊ade internt och med andra sektioner, har vi kommit
fram till att det bästa alternativet är att strukturera om styrelsen s̊a att kärnstyret bildar sektionens
styrelse och att införa ett sektionsr̊ad där medlemmar för kommittéer och föreningar kan delta p̊a.

Den främsta anledningen är att den nuvarande strukturen i praktiken är dysfunktionell. Kärnstyret gör
allt arbete, medan kommittéordförandena främst fungerar som ett r̊adgivande organ. Genom att ändra
strukturen ser vi att kärnstyrets jobb kommer att effektiviseras och arbetsbördan minskar. Slutsatser
som dragits är ocks̊a att det kommer att bli en bättre grupp och därav en bättre och effektivare styrelse.

Vi har ocks̊a observerat att de mest produktiva diskussionerna under styrelsemöten har varit de där
material skickats ut i förväg och där kommittéordförandena har haft möjlighet att diskutera fr̊agorna
internt innan de tas upp i styrelsen. Även att möten med samtliga kommittéer, eller diskussion med kom-
mittéerna utanför styrelsemötet, är mer givande än själva styrelsemötet. Genom att etablera ett tydligt
forum där även föreningar kan delta skulle diskussionerna bli mer strukturerade och informationssprid-
ningen förbättras. En kallelse till detta r̊ad bör skickas ut minst en vecka i förväg för att kommittéer och
föreningar ska i förväg hinna diskutera punkter som ska tas upp internt.

Genom att prata med andra sektioner hur ofta de har möten har en frekvens p̊a allt fr̊an en g̊ang i
m̊anaden till en g̊ang varannan vecka tagits upp. Ett rimligt antal g̊anger enligt oss är tre g̊anger per
läsperiod. Detta skulle vara en tillräckligt hög frekvens för att kunna b̊ade informera och diskutera
relevanta fr̊agor inom en rimlig tidsram samtidigt som det inte skulle leda till alltför m̊anga möten och
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en stor arbetsbelastning. Mötena antas ta runt tv̊a timmar och planeras att h̊allas kvällstid 17:30-19:30
p̊a dagar satta i början av året. Mötet bör ocks̊a protokollföras av förslagsvis sekreteraren i styrelsen och
protokollet bör komma ut tv̊a veckor efter mötets avslutande. Mötet leds förslagsvis av vice ordförande
i sektionsstyrelsen.

Precis som p̊a styrelsemötena behöver inte alla ledamöter i kommittéer och föreningar närvara utan
förväntningen är att ordförande, i undantag n̊agon annan kommittémedlem, kan närvara vid mötet.
Övriga nämnda parter som kan medverka har möjligheten, men förväntas inte dyka upp vid varje tillfälle.

En annan tanke som är värd att lyfta är samarbetet mellan sektionsstyrelsen och andra mer strategiska
grupper p̊a sektionen som studienämnden och JämF. I nuläget sker det mesta av samarbetet mellan
SNF och styret i form av att SNF-ordförande är med p̊a styrelsemötena och JämF har inte haft n̊agot
samarbete med styrelsen direkt. För att skapa ett mer effektivt samarbete är tanken att införa en ny
utbildningsansvarig post som ska arbeta mer med det strategiska arbetet mellan sektionen och högskolan.
Hur exakt posten ska fungera behöver undersökas mer och lämnas upp till nästa sektionsstyrelse att
undersöka.

Sammanfattning

För att skapa en mer fungerande och effektiv styrelse föresl̊as en omstrukturering där endast det nu-
varande kärnstyret utgör hela sektionsstyrelsen. Samtidigt inrättas ett sektionsr̊ad där kommitté- och
föreningsrepresentanter kan delta i diskussioner och informationsutbyte. Anledningen till förändringen
är att det nuvarande upplägget inte fungerar i praktiken, kärnstyret gör det mesta av arbetet, medan
kommittéordförandena främst fungerar som bollplank utan tydligt ansvar eller möjlighet att representera
sina grupper fullt ut. Den nya strukturen syftar till att tydliggöra ansvarsfördelningen, förbättra grupp-
dynamiken inom styrelsen samt säkerställa fortsatt förankring och dialog med kommittéer och föreningar
p̊a ett mer strukturerat sätt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att till verksamhets̊aret 25/26 ändra §3.1.1 i reglementet till:

Sektionsstyrelsen best̊ar av följande poster:

• Sektionsordförande

• Vice sektionsordförande

• Sektionskassör
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• Sekreterare

• Skyddsombud

• Informationsansarig

• Utbildningsansvarig

• Ordförande i studienämnden

• Ordförande i FnollK

• Ordförande i F6

• Ordförande i FARM

• Ordförande i Focumateriet

• Ordförande i Djungelpatrullen

att till verksamhets̊aret 25/26 stryka §3.1.2 och §3.1.3 i reglementet:

Vice ordförande i respektive kommitté samt studienämnden är suppleant i sektionsstyrelsen.

Suppleant övertar sin ordinaries befogenheter vid styrelsemöten vid bortfall, undantaget d̊a styrel-
semötet h̊alls bakom stängda dörrar.

att till verksamhets̊aret 25/26 ändra följande att-sats under §5.2.2 i reglementet:

5.2.2 Det åligger ordföranden i varje kommitté:

att fungera som en kontaktlänk mellan kommittén och andra organ samt företräda kommittén i
sektionsstyrelsen.

att ålägga sektionsstyrelsen att till sektionsmötet LP2 verksamhets̊aret 25/26 ta fram åligganden och
arbetsordning till utbildningsansvarig i sektionsstyrelsen.

att till verksamhets̊aret 25/26 lägga till punkt §5 Sektionsr̊ad i reglementet med följande underpunkter:

5.1 Allmänt

5.1.1 Sektionsr̊adet best̊ar av en representant fr̊an kommittéer, föreningar och studienämnd.

5.1.2 Sektionsr̊adets syfte är att bereda underlag till sektionsstyrelsen samt sprida information
mellan kommittéer, föreningar, studienämnd och styrelse.



Sektionsstyrelsen
Proposition

Sektionsstyrelsens struktur
29 april 2025

5.2 Mötesförfarande

5.2.1 Sektionsr̊adet sammanträder p̊a kallelse av vice sektionsordförande.

5.2.2 Vid vice sektionsordförandes fr̊anvaro kan annan ledamot i sektionsstyrelsen överta vice sek-
tionsordförandes ansvar.

5.2.3 Kallelse till sektionsr̊ad ska senast 1 vecka innan mötet skickas till ordinarie ledamöter av
sektionsr̊adet.

5.2.4 Varje medlem har rätt att f̊a fr̊aga behandlad p̊a sektionsr̊adet. S̊adan fr̊aga skickas till vice
sektionsordförande senast tio dagar innan mötet.

5.2.5 Sektionsr̊ad h̊alls minst tv̊a g̊anger per läsperiod.

5.2.6 Protokoll förs vid sektionsr̊ad, justeras av tv̊a sektionsr̊adsledamöter och ansl̊as senast tv̊a
läsveckor efter mötet.



Motion om att flytta invalet för FUltras Otto Nyström

Motion om
att flytta invalet för FUltras

Otto Nyström

Bakgrund

Vid grundandet av FUltras ans̊ags ett inval under LP3 vara mest fördelaktigt, d̊a det sammanföll med
invalet av flera andra funktionärsposter. Efter det första invalet i FUltras historia blev det dock tydligt att
ett inval under LP1 skulle vara mer ändam̊alsenligt. Detta är en period d̊a den nya Nollan, tillsammans
med övriga sektionsmedlemmar, ofta visar stort engagemang och stark sektionsanda – n̊agot som ligger
helt i linje med den vision som FUltras strävar efter.

Ett inval i LP1 skulle dessutom minska belastningen p̊a det redan omfattande sektionsmötet i LP3,
vilket i sig utgör ett starkt argument för att denna motion bör röstas igenom.

Yrkande

att ändra §2.1.5 i reglementet till: Det åligger dessutom sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod
3 välja

• Bakisclubben

• Bilnissar

• Blodgrupp

• Fabiola

• Fanfareri

• Finform

• Foton

• Game Boy

• Mastermottagningsansvarig

• Piff och Puff

• Spidera

• S̊angförmän

• FUltras

1



Motion om att flytta invalet för FUltras Otto Nyström

att ändra §2.1.3 i reglementet till: Det åligger dessutom sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod
1 välja

• Baln̊agonting

• Kräldjursv̊ardare

• Sektionsnörd

• årskursrepresentant i Studienämnden

• Växteriet

• FUltras

2



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - att flytta invalet av FUltras

2025-05-01

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - att flytta invalet av FUltras

Bakgrund

Sektionsstyrelsens anser att det är upp till sektionsmötet själva att tänka igenom när de vill placera inval
av olika poster inom sektionen. Sektionsstyrelsen har ingen åsikt varken för eller emot att flytta invalet
av FUltras och ställer sig därmed neutrala i fr̊agan.



Valberedningen 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

Nominering Styret 25/26

Ordförande: Vakant
Motivering: Valberedningen har valt att vakantsätta
ordförandeposten i Styret. Detta med anledning av lågt
söktryck, där det saknades kandidater som uppfyllde
Valberedningens krav- och meritprofil för posten. Val-
beredningen uppmuntrar intresserade att söka på sek-
tionsmötet.

Vice Ordförande: Vakant
Motivering: Valberedningen har valt att vakantsätta
vice ordförandeposten i Styret. Detta med anledning av
lågt söktryck, där det saknades kandidater som uppfyll-
de Valberedningens krav- och meritprofil för posten. Val-
beredningen uppmuntrar intresserade att söka på sek-
tionsmötet.

Kassör: Vakant
Motivering: Valberedningen har valt att vakantsätta
kassörsposten i Styret. Detta med anledning av lågt sök-
tryck, där det saknades kandidater som uppfyllde Val-
beredningens krav- och meritprofil för posten. Valbered-
ningen uppmuntrar intresserade att söka på sektionsmö-
tet.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. Har ni
frågor kring nomineringarna, kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

Informationsansvarig: Angelo Bridi
Motivering: Angelo har under valberedningsprocessen
visat ett brinnande intresse för informationsspridningen
på sektionen och har många idéer om hur kommunika-
tionen kan fungera på sektionen. Tillsammans med sina
passionerade åsikter om kommunikationskanaler och ett
bra driv kommer Angelo ta kommunikationen på sektio-
nen till nya höjder.

Skyddsombud: Caroline Guttke
Motivering: Caroline har under valberedningsproces-
sen visat stort intresse för studenters fysiska och psyko-
sociala arbetsmiljö. Hon är en person som har stort driv
och intresse att föra sektionen framåt. Med erfarenhet
från tidigare sektionsengagemang och god insikt i män-
niskor känner valberedningen sig säker på att nominera
Caroline till Skyddsombud.

Sekreterare: Vakant
Motivering: Valberedningen har valt att vakantsätta
sekreterarposten i Styret. Detta med anledning av lågt
söktryck, där det saknades kandidater som uppfyllde
Valberedningens krav- och meritprofil för posten. Val-
beredningen uppmuntrar intresserade att söka på sek-
tionsmötet.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. Har ni
frågor kring nomineringarna, kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedning 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

SNF 2025/2026

Ordförande: Blend “Blender” Ahmed Omar
Med Blends driv inom utbildningsutveckling, sitt aktiva del-
tagande i arbetsgruppen för att reformera programmerings-
kursen och sin erfarenhet som kursrepresentant för flera kur-
ser, tror vi att han kan leda SNF:s arbete med att förbättra
och utveckla utbildningen på sektionen. Därför nominerar vi
Blend som ordförande för SNF 2025/2026.

Vice ordförande: Vakant
Vakant.

Kassör: Olliver “Dante” Ramsmo
Med erfarenhet från sitt UF-företag tror vi Olliver kommer att
hantera både budget och bokföring perfekt. Han är noggrann
med att kvitton samlas in och att budgeten följs. Vi tror att
han kommer att sköta kassörsrollen på ett ansvarsfullt och
pålitligt sätt.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedning 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

Masteransvarig: Vakant
Vakant.

Sekreterare: Albin “Pucko” Blomster
Albin var under sin tid i Fif även känd som “The fastet pen
in the west”. Hanns mötesprotokoll ska ha varit så utermor-
dentligt verklighetstrogna och poetiska att det ska ha drivit
sin medsittande till tårar. Därför tror vi i Valberedningen att
han kommer göra ett utmärkt jobb som sekreterare.

Kandidatansvarig: Ebbe Ledin
Som vår tids bästa kursutvärderare har Ebbe bra koll på hur
den studiesociala miljön på sektionen kan förbättras. Med sitt
starka engagemang tror vi att Ebbe kommer göra ett bra jobb
som kandidatansvarig, och se till att jobba för att bryta exa-
minatorernas föråldrade vanor.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedning 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

Veckobladerist: Anton “Tarzan” Vrigborn
Med en brinnande entusiasm för veckobladeriets arbete och
nytänkade ideér för framtida utveckling av Ftek tror vi att
Anton är väl passad till rollen som veckobladerist.

Matansvarig: Markus “SNTMarkus” Dal-
myr
Med Markus tidigare erfarenhet att arra spelkvällar i Game-
boy har han full förståelse för hur ett toastjärn fungerar, han
har fullkomligt bemästrat konsten. Nu känner han sig manad
att ta nästa steg och bemästra både spisen och ungen. Nästa
cocktailparty har pizzabullar har utlovats på menyn.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

Nominering F6 25/26

Sexmästare: Olof “Salmonella” Gran-
berg
Motivering: Olof har under aspningen visat stort initi-
ativ och intresse för F6 verksamhet. Han har även goda
ledaregenskaper, kanske kommer de från hans tuffa tid i
lumpen? Han har genom sin fantastiska energi och hu-
mor fångat gruppens förtroende. Han har ett genuint
intresse för människor och är även väldigt social, vil-
ket kommer hjälpa för kontakterna utåt. Valberedningen
har därför stort förtroende för att Olof kommer bemäst-
ra att sexmästra med extra bravur.

Sexreterare: John “Twin” Ekensten
Motivering: John har under aspningen visat ett ge-
nomtänkt och grundade sätt att arbeta, samtidigt som
han fått ett stort förtroende från gruppen. Hans trev-
liga och lugna personlighet skapar en harmonisk miljö,
och han har en tydlig förståelse för gruppens hälsa och
välmående. John bidrar med stabilitet och omtanke, vil-
ket gör honom till ett självklart val för rollen. Valbered-
ningen har fullt förtroende till att han, tillsammans med
Olof, kommer leda gruppen till framgång.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. Har ni
frågor kring nomineringarna, kontakta valberedningen@ftek.se
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Fysikteknologsektionen

Kassör: Felix “Lux” Dahlström
Motivering: Felix har goda erfarenheter från kassörsar-
bete från tidigare engagemang och har bra koll på läget.
Med sin ordningsamhet och sitt oerhörda intresse för
sporten “Bokföring” kommer Felix ta F6 ekonomi till ni-
våer aldrig tidigare skådat, vi får bara hoppas att det
är åt rätt håll... Felix har ett öga för att se helheten i
ekonomin och stor vilja att ta in andras perspektiv, där-
med är Felix en fantastisk kandidat till kassör och han
har valberedningens fulla förtroende.

Gruppmotivering: Denna grupp har under aspningen visat stort driv och intresse för F6 verk-
samhet. Det är dessutom en grupp samarbetsvilliga och schyssta människor som tillsammans
med övriga nominerade kommer ha väldigt kul ihop. Med detta har valberedningen stor tilltro
till att denna grupp kommer skapa banger sittningar, eftersläpp och driva F6 till nya höjder.

Nedan följer, utan inbördes ordning, de nominerade till ledamotsposterna i F6 25/26:

Astrid “Eddie Bull” Åslund Atlas “Globen” Edén Axel “Lättviktarn” Stenmark

David “Fejk” Martin Gudowska Elias “Haggallen” Alén Felicia “Puffen” Johanson

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. Har ni
frågor kring nomineringarna, kontakta valberedningen@ftek.se



Valberedningen 2024/2025
2025-05-08

Fysikteknologsektionen

Nominerade Focumateriet 25/26

Kapten: Max Green
Motivering: Som en sann piratkapten har Max visat stort
driv och talang att seg la framåt med nya visioner för skutans
utveckling. Han har en förmåga att hitta lösningar, engagera
och skapa möjlig heter för erövring. Med tidigare erfarenhet
i piraternas fack för bund kommer Max bli en ovärderlig del
av besättningen när det stormar kring arbetsrättsfrågor på de
sju haven. Med kollektivavtal i ena handen och kompass i den
andra, styr Max oss tryggt mot äventyr och schysta vill kor.

Automatpirat: Marcus Petersson
Motivering: Med ett brinnande intresse för skeppets mask
i ner i håller han hjärtat av fartyget vid liv, Daddy oljad,
igång och redo för nya bravader. Efter ett år med flipprande
av högtalare är Marcus nu redo för flipprande med bollar och
nå nya highscores. Marcus är inte bara en mekare av rang,
utan också en sann piratvisionär som ständigt kommer med
smarta förbättringar och lös ningar för att ta skeppet in i
framtiden.

Kistväktare: Adam Orthag
Motivering: Han håller hårdare i föreningens kassa än en pi-
rat håller i sitt rom glas på löne helg. Med bok förings blad
som andra läser som poesi och en moralisk kom pass som pe-
kar rakt mot “så länge det går att motiv era det”, är Adam
den självklara väktaren av vår skattkista. Inga dublooner för-
svinner – de omfördelas kreativt. Och visst, kanske hittar man
ibland en transaktion som luktar mer rom än revision. . . men
sånt är livet till sjöss.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se
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Gruppmotivering: Med en ny uppsättning pirater som flipprarrrrr med kanonerna, quizzarrrr
med matroserna och automatiserarrrr med Daddy kommer hela kungens arrrrmada gå på grund.
Med framtida planer på ett campus-monopol inom läsk och godis branschen kommer dessa
pirater se till så att de badar i guld mynt.

Nedan följer, utan inbördes ordning, de nominerade till ledamotsposterna i Focumateriet 25/26:

Filip Björnåsen Fredrik Frones Hassan Abla

Anton Fondelius Per-Ola Gradin

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se
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Nominerade Djungelpatrullen 25/26

Överste: Walter ”Katarr” Pettersson
Motivering: Trots att Katarr har svårt att se sin patrull,
har han alltid bra koll på. Walter har vunnit stort förtroen-
de och hyllats enormt av sina medaspar. Med erfarenhet från
att hantera stökiga gäster och en stabil, välkomnande person-
lighet är vi i Valberedningen övertygade om att han blir en
utmärkt Överste för Djungelpatrullen 25/26.

Rustmästare: Noel ”Lumpna Trodd” Berg-
ström
Motivering: Tack vare sin bakgrund i skytte/spaning kom-
mer Lumpna Trodd försvara Focus lika tappert som sitt skyt-
tevärn. Med ett säkert sikte kommer han inte missa några fläc-
kar när Focus ska avsynas. Under aspningen har Noel vunnit
asparnas tillit och Valberedningen är säkra på att han är rätt
man för nomineringen som Rustmästare i Djungelpatrullen
25/26.

Skattmästare: Milla ”Laddlisa” Jonsson
Motivering: Vem förutom Milla kan både kasta folk i mat-
tan och hålla koll på bokföringen? Som judotränare kommer
hon ha järnkoll på sina medsittande och se till att ingen smi-
ter från sin skuld. Med Milla vid budgetrodret är vi i trygga
(och bestämda) händer. Därför nominerar vi i Valberedningen
Milla till Skattmästare i Djungelpatrullen 25/26.

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se
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Gruppmotivering: Denna grupp har visat stort engagemang för Djungelpatrullens arbete och
en tydlig vilja att utveckla sektionen. Valberedningen är övertygad om att de kommer att göra
ett fantastiskt jobb med att arrangera kreativa temafredagar och skapa den mest minnesvärda
puben under pubrundan. Vi tror också att detta gäng kommer att få ett riktigt roligt och
givande år tillsammans.

Nedan följer, utan inbördes ordning, de nominerade till ledamotsposterna i Djungelpatrullen
25/26:

Algot ”Fittiof” Lindblom Alice ”Fnittermuff” Jonson Erik ”Minderårig” Nilsson

Filip ”Brus” Maksimovski Jakob ”Hål i huvet” Fredby Jacob ”Armhåla” Cedergrund

Victor ”Pilska Peter” Valjus

Nomineringarna till dessa poster görs av valberedningen på uppdrag av sektionen. För mer
information kontakta valberedningen@ftek.se
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